
ACTA DE REUNIÓ

Consell de Departament d'Enginyeria de Sistemes Industrials i
Disseny
Núm. de la sessió: 144
Data: 16/07/2020 09:00
Descripció: El consell es farà utilitzant el GOC, amb el qual es farà la votació, i el

debat es farà amb una reunió de meet: meet.google.com/bzs-nxvz-iic.
Reunió telemàtica Si

Assistents
Roberto Sanchis Llopis - President
Francisco Felip Miralles - Secretari/a
Abellán Nebot, José Vicente - Membre
Alfonso Gil, Jose Carlos - Membre
Aparicio Marín, Néstor - Membre
Arce Martínez, José Miguel - Membre
Ariño Latorre, Carlos Vicente - Membre
Balaguer Herrero, Pedro - Membre
Belenguer Balaguer, Enrique Francisco - Membre
Beltrán San Segundo, Héctor - Membre
Cabedo Mas, Luis - Membre
Cabeza Gonzalez, Manuel - Membre
Cervera González, Iván - Membre
Díaz García, Diego José - Membre
Fabra Galofre, María Lidon - Membre
Galán Serrano, Julia - Membre
García Cañadas, Jorge - Membre
García García, Carlos - Membre
Gras Llopis, Matias Alberto - Membre
Gual Ortí, Jaume - Membre
Gámez Pérez, José - Membre
Habib Ameen, Kudama - Membre
Heredia Álvaro, José Antonio - Membre
Izquierdo Escrig, Raúl - Membre
Llobet Pitarch, Pablo Vicente - Membre
Martínez Moya, Joaquín Ángel - Membre
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Monjo Mur, Lluis - Membre
Máñez Pitarch, María Jesús - Membre
Navarro Lizandra, José Luis - Membre
Oliver Valls, Raquel - Membre
Ortega Herreros, José - Membre
Peñarrocha Alós, Ignacio - Membre
Pérez Soler, Emilio - Membre
Romero Gavilán, Francisco Javier - Membre
Romero Pérez, Julio Ariel - Membre
Romero Subiron, Fernando - Membre
Rosado Castellano, Pedro - Membre
Serrano Mira, Julio - Membre
Soler Estrela, Alba - Membre
Suay Antón, Julio José - Membre
Sáez Riquelme, Beatriz - Membre
Vidal Albalate, Ricardo - Membre

Ordre del dia

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

2. Assumptes d'informe.

1. Informe del director
El Director informa que ja s’han resolt les ajudes de programari docent i de
dotació per a laboratoris docents. Es detalla quines han seguit les ajudes de
Vicerectorat per a les sol•licituds de cada àrea, i es fa una proposta de
cofinançament per a la part restant entre les àrees i el fons comú del
departament:CMEM: Màquina d'assajos universal• Total: 22.385€•
Vicerectorat: 15.000€• Departament: 7.385€ (6.385€ CMEM, 1.000€
ESID).EE: Components per al laboratori d’electricitat• Total: 8.845€•
Vicerectorat: 7.751€• Departament: 1.094€ (1.094€ EE, 0€ ESID)EPF y EGA:
Impressores 3D• Total: 3.914,95€• Vicerectorat: 2.821,13€• Departament:
1.093,82€ (400€ EPF, 400€ EGA, 293,82€ ESID)CMEM: Calisto Data
Acquisition Soft• Total: 10.085,65€• Vicerectorat: 5.043€• Departament:
5.042€ (4.042€ CMEM, 1.000 ESID)El Director comenta que la UJI esta
preparant les aules per al curs que ve per fer front a la nova situació,
contemplant en alguns casos la possibilitat d’un 50% d’aforament, instal•lant
càmeres web per a que els alumnes puguin fer el seguiment de les classes
des de casa, i posant a disposició del professorat tabletes gràfiques per a
que els alumnes puguin veure més clarament les anotacions manuals que es
puguin fer.S’informa de que s’han aprovat els criteris de repartiment del
pressupost per departaments, que seran iguals que els del curs passat.
Comenta que el Pla Estratègic contarà amb la mateixa quantitat de diners
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que l’any passat, donades les circumstàncies d’aquest any.S’informa de que
la Junta de Centre de la ESTCE va aprovar el Grau en Intel•ligència
Robòtica, però hi va haver varies abstencions, donades les inquietuds per
l’alt grau de compartició amb moltes matèries. Comenta que en el cas
concret del nostre Departament no ens afectava tant.Per últim, es comenta
que enguany ha hagut dues reclamacions d’exàmens online, que son més de
les que habitualment es presenten.

2. Informe dels representants del Departament en les diferents comissions.
Néstor Aparicio i Ignacio Peñarrocha comenten respectivament que les
pròximes CEP i CID seran el 17 de juliol.

3. Assumptes per aprovar:

1. Debat i aprovació, si escau, de reducció de 0,5 crèdits per als responsables
d'àrea.
El Director comenta que Vicerectorat permet que els departaments
reconeguin 0.5 crèdits per als càrrecs de gestió, com ara els de responsable
d’àrea. Comenta que no seria una reducció computable que pugi afectar a
contractacions, sinó que simplement constaria que aquestes persones estan
impartint 0.5 crèdits més, com una mena de reconeixement de la seua tasca.

2. Aprovació, si escau, del POD del Departament per al curs 2020-2021.
El Director comenta que el POD enguany ha estat difícil de quadrar, donades
les incerteses que hi ha hagut fins al final per la situació extraordinària actual.
Enrique Belenguer comenta que en breu l’àrea d’EE li passarà la seva
proposta definitiva a Isabel, i José Gàmez comenta que hi ha hagut uns
ajustos menors d’última hora en la proposta de l’àrea CMEM, però sense
importància. El Director proposa aprovar per assentiment les propostes
presentades.

3. Debat i aprovació, si escau, d'informe favorable al trasllat del tècnic Adolfo
Reina a l'OTOP.
El Director informa de la sol•licitud presentada pel tècnic Adolfo Reina de
traslladar-se a la OTOP. Tenint en compte que en un principi no podrà ser
substituït en el Departament per cap altre tècnic, donada la situació
econòmica actual, en RRHH han dit que hauria de ser el Consell el que
prenguera la decisió i emetera un informe favorable al trasllat, si escau. Es
comenta que se li va oferir la possibilitat a Adolfo de convidar-lo a la sessió
del Consell per a que exposara la seua petició, però va preferir compartir un
escrit motivat. El Director proposa que els membres del Consell comenten la
seva opinió sobre si emetre o no un informe favorable.Julia Galán intervé per
comentar que es un tema delicat. Per una banda respecta la decisió de
Adolfo de traslladar-se, però per una altra banda creu que no deuríem de
perdre un tècnic perquè la docència es ressentiria. Comenta que si la OTOP
té unes necessitats, la nostra docència també, i actualment per necessitats
docents ens fan falta 3 tècnics. Proposa que el trasllat estigui condicionat al
compromís de la UJI per donar-nos un nou tècnic.Mª Lidón Fabra intervé per
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comentar que la marxa d’Adolfo es notaria, perquè ha estat molt implicat en
les tasques de tallers.Manuel Cabeza comenta que està d’acord en respectar
la voluntat de traslladar-se per progressar en la seva carrera, però que també
seria just que es donés solució a les nostres necessitats.José Gámez
comenta que l’informe favorable que ens han demanat no es ètic, donat que
implícitament se’ns està demanant que donem suport a l’extinció d’una plaça
de tècnic que ara tenim.Raquel Oliver i José Ortega intervenen per comentar
que negar-se al trasllat es impedir la promoció d’un company, i no està bé, i
pregunten realment per què no seria possible traure una plaça nova de
tècnic. El Director comenta que es per un tema de pressupost.Manuel
Cabeza opina que el tema de traure una plaça nova es deuria negociar amb
la UJI, i Raquel demana que el departament ho demani a RRHH i intenti
aconseguir un compromís per la seva part.Ignacio Peñarrocha pregunta
quins criteris es tenen en conter per a poder traure una plaça de tècnic, i el
Director comenta no son uns criteris totalment definits, però que en qualsevol
cas sempre depèn de la capacitat pressupostaria del moment.Mª Jesús
Máñez pregunta si hi hauria opció a que algun tècnic del departament
ajudara en les tasques que feia Adolfo, o si algun altre tècnic de la UJI
poguera traslladar-se al nostre departament per cobrir aquestes tasques. Es
comenta que es prou difícil, donada la especialització que tenia
Adolfo.Acabades les intervencions i exposats tots els punts de vista, el
Director proposa fer servir la ferramenta de votació secreta per votar la
preparació d’un informe favorable al trasllat d’Adolfo Reina a la OTOP, amb
aquestes opcions:1. A favor: implica fer un informe favorable sense
condicions, però justificar el treball que ha estat fent Adolfo en tallers per tal
de negociar amb la UJI la necessitat d’una nova plaça de tècnic.2. En contra:
implica fer un informe favorable condicionat a que la UJI assoleixi el
compromís de donar-nos un nou tècnic en menys d’un any.3. Abstenció.Es
procedeix a la votació secreta, i voten un total de 29 persones.

4. Assumptes de tràmit.
No hi ha.

5. Torn obert de paraules.
Ignacio Peñarrocha pregunta quines son les directrius de la UJI per a fer
reunions presencials, com ara les de concursos de places o tribunals. El Director
comenta que les recomanacions de la UJI son mantenir obertes les finestres dels
espais os es facin i mantenir una distància de 2 metres entre les persones
presents, però que també es permeten fer online.Raquel Oliver comenta que
serà molt difícil mantenir la distància d’un metre entre alumnes en alguns
laboratoris quan els grups poden arribar a 30 alumnes, i pregunta si està prevista
la neteja d’aquests espais. El Director comenta que Conselleria ha canviat
aquest màxim d’aforament per situar-lo en una persona per cada 5 metres
quadrats, i comenta que tot i que encara no està clar com es farà la neteja, els
alumnes hauran de desinfectar-se les mans amb gel abans d’entrar als
laboratoris i al sortir, a més de ser obligatori l’ús de mascaretes.Carlos García
suggereix que els alumnes podrien col•laborar desinfectant la seua zona de
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treball, en especial pel que fa a les aules informàtiques, netejant el teclat i el
ratolí.

Desenvolupament de la sessió

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

S'aprova per assentiment l'acta de la sessió nº143.

2. Assumptes d'informe.
1. Informe del director

2. Informe dels representants del Departament en les diferents comissions.

3. Assumptes per aprovar:
1. Debat i aprovació, si escau, de reducció de 0,5 crèdits per als responsables

d'àrea.

S’aprova per assentiment.

2. Aprovació, si escau, del POD del Departament per al curs 2020-2021.

Finalment, el POD s’aprova per assentiment.

3. Debat i aprovació, si escau, d'informe favorable al trasllat del tècnic Adolfo
Reina a l'OTOP.

La proposta de emetre un informe favorable al trasllat s’aprova amb 21 vots a
favor i 8 en contra.

4. Assumptes de tràmit.

5. Torn obert de paraules.
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